
) 

Osadní výbor ve Světlici 
Zápis z 2. zasedání OV v roce 2025 

konaného dne 26.3. v 19°°hod 
 

Přítomni:            Neuberg Petr      
                             Kovačík Marian 
                             Doležal Pavel 
                             Krejčí Pavel                            
                             Krejčí Miroslav 
                             Moravec Antonín 
 
Hosté:                 ing.Machek Petr-starosta města Humpolec 
                             Hendrych Martin-2.místostarosta města Humpolec 
 
 
 
 
 

PROJEDNÁVANÉ BODY-USNESENÍ 
 
 
Bod č.1:  Opětovně bylo projednáno provedení komunikace,dešťové kanalizace 
p.č.886/1-v rozpočtu města Humpolec pro rok 2025 jsou na tuto akci vyhrazeny 
finanční prostředky ve výši 3.500 000,-Kč na komunikaci a 1.150 000,-Kč na 
kanalizaci, výše těchto fin.prostředků na danou akci se OV jeví jako více než 
dostatečná na to,aby byla provedena plnohodnotná komunikace včetně nových 
únosných podkladních vrstev, jakož i nová dešťová kanalizace včetně uličních 
vpustí,tak jak byl původní požadavek OV.S ohledem na fin.prostředky zástupci 
města Humpolec p.Hendrych,p.Machek prověří možnost vybudování nového 
VO a nového vodovodního řádu u dané komunikace.OV žádá o informace 
týkající se výše uvedeného. 
 
           
Stanovisko členů OV: 
                                         Pro:6                         Proti:0                               Zdržel se:0 
 



) 

 
 
                  
Bod č.2: Na dotaz OV zda se letos bude provádět prodloužení komunikace 
včetně nové dešťové kanalizace a VO p.č.869/1,bylo panem Hendrychem 
odpovězeno, že letos (2025) ne, že je nutné prověřit stav stávající LK 
monitoringem, tuto skutečnost nám sdělila již při schůzce v obci 17.2.2025 pí 
Vilímová a slíbila , že výše uvedené zajistí u pana Pečenky. OV konstatuje že do 
dnešního dne toto není provedeno. 
 
 
 
 
Stanovisko členů OV: 
                                         Pro:6                         Proti:0                               Zdržel se:0 
 
 
 
 
 
Bod č.3: Zástupci města informovali členy OV o provedení opravy komunikace 
ve Světlickém Dvoře v úseku cca od Brožů ke Kudrnům. OV upozornil ,že 
komunikace je poškozena již od školy ve Světlici až na křižovatku na Brunku 
(ulámané krajnice,výmoly, atd.)-viz.požadavky na rok 2024. Bylo dohodnuto že 
zástupci města prověří možnost provedení výše uvedené opravy aspoň na 
rozcestí k rybníkům ve Světlickém Dvoře. Zástupci města rovněž informovali 
členy OV o provedení opravy komunikace od kompostárny s tím, že se bude 
opravovat pouze rovný úsek od kompostárny směrem na Světlický Dvůr.Zbylá 
část komunikace se opravovat nebude, jako důvod byl sdělen problém 
s odvodněním této části komunikace (dešťová voda). 

 
 
 
 
 
Stanovisko členů OV: 
                                         Pro:6                         Proti:0                               Zdržel se:0 
 



) 

 
Bod č.4: Bylo projednáno provádění spojovací cesty Světlice-Hadina, dle 
informací od zástupců města se provádí PD na obnovení cesty-úprava povrchu 
pro pěší a cyklisty. Doposud byly vykáceny a prořezány dřeviny. OV vznesl 
dotaz, kde skončilo dřevo z výše uvedeného prořezu, p.Hendrych slíbil, že 
danou situaci prověří a dá OV vědět. 

 
 
 
Stanovisko členů OV: 
                                         Pro:6                         Proti:0                               Zdržel se:0 
 
 
 
Bod č.5: Byla diskutována otázka provedení nového odtoku z návesního 
rybníka, určitě pro provedení nového odtoku (potrubí),nemusí být rybník 
vypuštěný, bude domluvena schůzka na místě samém, OV upozornil zástupce 
města Humpolec, že je hlavně potřeba se domluvit s p.Krejčím Pavlem přes 
jehož pozemky by nové odtokové potrubí mělo vést, jakož i o přístupu na dané 
pozemky. Zástupci města budou OV informovat o termínu schůzky. 
 
 
 
Stanovisko členů OV: 
                                         Pro:6                         Proti:0                               Zdržel se:0 
 
 
Bod č.6: Byla prodiskutována problematika použítí traktůrku zakoupeného 
v roce 2024,tento traktůrek nelze používat na komunikacích, tudíž ho nelze 
použít k zimní údržbě chodníků v obci, jak bylo původně zamýšleno. Pan 
místostarosta Hendrych prověří možnost použítí tohoto traktůrku v jiných 
místních částech, kde nejsou požadavky na pohyb traktůrku na komunikacích a 
v případě úspěchu tohoto záměru, by byl pro místní část Světlice zakoupen 
nový stroj (traktůrek), který splňuje parametry pro použití na komunikacích.     
 
 
 

Stanovisko členů OV: 
                                         Pro:6                         Proti:0                               Zdržel se:0 



) 

 
 
Bod č.7: OV projednal se zástupci města Humpolec problematiku 
neoprávněného užívání obecních pozemků, jedná se o pozemek p.Vinikara, 
který v roce 2023 požádal o odkup, OV souhlasil pouze s částečným prodejem, 
do dnešního dne p.Vinikar užívá neoprávněně obecní pozemky, OV žádá 
zástupce města Humpolec o okamžitou nápravu, týkající se hlavně přeplocení 
pozemků dle stanoviska OV Světlice z roku 2023, dále se jedná o pozemek pí 
Bartošové, která žádala o odkup pozemku v roce 2024,OV zamítl odkup (prodej) 
dotčených pozemků. OV žádá o vyřešení (nájemní smlouva atd.) 

 
 
 
Stanovisko členů OV: 
                                         Pro:6                         Proti:0                               Zdržel se:0 
 
 
 
 
Bod č.8: Zástupci města informovali členy OV o dalších pracích, které by měly 
být provedeny v roce 2025-2026 
-rekonstrukce kapličky (nové dveře,okna,nové podbití uvnitř kapličky,malby 
nátěry)-cena oprav 135.000,-Kč 
-provedení nové elektropřípojky u návesního rybníka-zažádáno u EG.D.-
realizace cca do roka 
-provedení zpevněné plochy pod BIO kontejner-TS Humpolec 
-rozšíření VO v obci-zpracovává se PD, předpoklad provedení v druhé polovině 
roku 2025 
-provedení elektroinstalace sklad na hřišti-probíhá dle domluvy s p.Dvořákem 
z TS Humpolec 
-provedení nové hasičské zbrojnice-předána studie od projektanta,OV se 
vyjádří k předané studii 
 
 
Stanovisko členů OV: 
                                         Pro:6                         Proti:0                               Zdržel se: 
 
 



) 

Bod č.9: OV opětovně a již poněkolikáté žádá zástupce města Humpolec o 
vyvození závěrů a důsledků týkajících se neprovedených a neoprávněně 
vyúčtovaných prací na akci chodníky Světlice část ,,B“, tak jak zjistil KV města 
v minulém roce (viz protokol o provedené kontrole KV),toto bylo projednáváno 
na ZM v červnu 2024. 

 
 
Stanovisko členů OV: 
                                         Pro:6                         Proti:0                               Zdržel se:0 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Diskuze: NIC 

 

 

               
Jednání OV bylo ukončeno ve 20:30 hod    
 
Zapsal: Neuberg Petr       
 
Předseda OV: Neuberg Petr 
 
Ověřovatel: Doležal Pavel                                                                        
 
 


